



香港科學館
Hong Kong Science Museum
活動報名表格
Programme Application Form

申請編號 Application No
For official use only.

有關報名方法及活動詳情請參閱活動網頁

Please refer to the programme website for detailed arrangement of application and programme information

請選擇活動： 科學日營 探究實驗班 一小時編程
Please Select Programme: Science Day Camp Science Exploration Workshop Hour of Code

活動編號 Code	活動名稱 Programme Title	日期及時間 Date & Time	費用 Fee

1a 參加者個人資料 Participant Personal Information (與身份證相同 Same as ID card)

中文姓名： _____ 出生日期 Date of Birth: _____

Name in English: _____ 聯絡電話 Contact No: _____

電郵地址 Email Address: _____

1b 陪同者個人資料 Accompanying Carer Personal Information (只限特定活動 For specific programme only)

姓名 Name: _____ (父親 / 母親 / 監護人)
Father / Mother / Guardian

聯絡電話 Contact No: _____

2 家長 / 監護人資料 Particulars of Parent / Guardian (適用於未滿十八歲之參加者 For participants not exceeding age 18)

我是上述人士的家長/監護人，並同意上述人士參與是項活動。

I am the parent/guardian of the above-mentioned participant and give my consent for him/her to join the programme.

姓名 Name: _____ (父親 / 母親 / 監護人)
Father / Mother / Guardian

聯絡電話 Contact No: _____

緊急聯絡人 Emergency Contact Person

姓名 Name: _____

電話 Mobile No: _____

凡不符合資格者，恕不接受申請；成功申請者將收到確認電郵及*繳款通知書。

Applicants not meeting the requirement of the programme will not be considered.

Successful applicants will receive a confirmation email and *a payment notice.

*不適用於一小時編程

Not applicable to Hour of Code

本人已閱讀及同意遵守「報名須知」之條款及細則，並確認報名資料正確無誤。

I have read and agree to be bound by the terms and conditions set under Notes to Applicants, and hereby confirm that all registration details are accurate.

報名須知

1. 本活動報名表格所收集的個人資料只作安排活動之用，並會於活動結束後銷毀。
2. 根據個人資料（私隱）條例第 18 及 22 條及附表 1 第 6 項原則的規定，你有權要求查閱及更改本表格所載的個人資料。如要提出有關要求，請致函香港九龍尖沙咀東部科學館道二號香港科學館或請致電 2732 3223 與本館職員聯絡。
3. 每名申請人於同一活動中只可提交一份報名表，如遞交多於一份報名表，或未能符合活動年齡要求，該申請人將被取消資格。
4. 如超額報名，名額將以電腦抽籤方式分配。成功申請者會收到電郵通知繳費事宜。如名額未滿，則會以「先到先得」方式繼續接受報名。
5. 成功申請者會收到電郵通知有關繳費事項及活動詳情。該申請者必須於限期前繳費及遞交有效之年齡證明副本，以確認其參加及/或優惠資格。
6. 申請人如不符合參加資格，不得參與該活動，所繳費用亦概不退還。
7. 除活動取消外，已繳費用概不退還。名額不得轉讓，亦不得將已繳費用作申請參與其他活動。
8. 惡劣天氣安排
 - 8.1 8 號或以上熱帶氣旋警告信號（包括預警 8 號熱帶氣旋警告信號之特別報告）或「極端情況」
 - 8.1.1 正在舉行的活動將會中止。
 - 8.1.2 若信號在活動開始前 3 小時內發出或仍然生效，活動將會取消。
 - 8.2 3 號熱帶氣旋警告信號或紅／黑色暴雨警告信號
 - 8.2.1 正在舉行的活動將繼續舉行。
 - 8.2.2 若信號在活動開始前 3 小時內發出或仍然生效，活動將會取消。
9. 活動安排、名額及內容如有更改，恕不另行通知。如有任何爭議，香港科學館保留最終決定權。

Notes to Applicants

1. The personal data provided in this application form will be used solely for the applied programme, and all collected data will be destroyed after completion of the programme.
2. You have the right to request access to and correct the submitted personal data in this form in accordance to Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. To make such request, please contact the museum at 2732 3223 or mail to the Hong Kong Science Museum, 2 Science Museum Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon, Hong Kong.
3. Each applicant shall submit one application form only during each programme application period, Applicants who submit more than one application form or do not meet the age requirement shall be disqualified from participation.
4. If the number of applications exceeds the quota, places will be allocated by computer ballot. If there are vacancies after the deadline, applications will continue to be accepted on a first-come, first-served basis.
5. Successful applicants will receive a confirmation email with payment instruction and programme details. Please settle the programme fee and submit a valid copy of a document for verifying the age of the applicant and/ or the eligibility for the concessionary rate within the requested period.
6. Applicants who fail to meet the entry requirements will not be allowed to take part in the programme and no refund of the fees paid will be made.

7. Payments are not refundable, except in the event of the programme cancellation. Applicants shall not transfer their quota nor transfer their payments towards other applied programmes.
8. Inclement Weather Arrangement
 - 8.1 Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above (including Pre-No. 8 Special Announcement) / "Extreme Conditions"
 - 8.1.1 Ongoing programmes will be suspended.
 - 8.1.2 If the above-mentioned weather condition(s) is issued or remains in force 3 hours before the commencement of the programmes, the programmes will be cancelled.
 - 8.2 Tropical Cyclone Warning Signal No. 3 or Red / Black Rainstorm Warning Signal
 - 8.2.1 Ongoing programmes will continue.
 - 8.2.2 If the signal is issued or remains in force 3 hours before the commencement of the programmes, the programmes will be cancelled.
9. Programme arrangements, quota and content are subject to changes without prior notice. In case of disputes, the decision of the Hong Kong Science Museum is final.